
 

 

Protokół nr 17/2016 

 

  

 

z XVII zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 22 marca 2016r., która odbyła się przy                           

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem obrady 

oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są jakieś uwagi do porządku obrad? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku obrad 

wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 

 

  

Ad.3 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie  rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2016 – druk nr 166. Przewodnicząca 

p.Aniela Pazurkiewicz wprowadziła autopoprawkę jako §3 

 
Przenosi się środki finansowe w wysokości 5 695zł: 
Z: 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE: MIEJSKIEJ 

INFRASTRUKTURY DROGOWEJ 

kwota jednostka 

realizująca 

2.Przebudowa drogi dojazdowej oraz budowa miejsc parkingowych przy ul.Miechowity 
13 - pozyskanie decyzji WZ, rozpoczęcie opracowania projektu budowlano-

wykonawczego 

 5 695zł ZIKiT 
 

  

 Środki pozostałe na w/w zadaniu to: 4 305zł. 
 

Na: 

A) PRACE REMONTOWE, SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, GIMNAZJÓW, 

PRZEDSZKOLI ORAZ ŻŁOBKÓW  

kwota jednostka 

realizująca 

16. Przedszkole nr 122 - remont odcinka ściany zewnętrznej przy łazienkach  5 695zł ZEO 

Środki po korekcie wynosić będą 35 695zł. 

 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVII/148/2016 została przyjęta. 

 

Ad.4 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie opinii w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu na 

nieruchomości oznaczonej jako działka Nr 127/1 obręb 22 jednostka ewidencyjna Śródmieście – druk nr 167. 

P.Skrzyński wprowadził autopoprawkę w tytule dopisuje się „ustanowienia”. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 



Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVII/149/2016 została przyjęta. 
 

Ad.5 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa oraz Zarządu Zieleni 

Miejskiej o utworzenie skweru miejskiego „Celarowska” – druk nr 168.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr XVII/150/2016 została przyjęta. 

 

Ad.6 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  zmian w organizacji ruchu na terenie Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony  – druk nr 169.  Wprowadzono autopoprawkę skreślono w §1 „w rejonie ulic Bosaków i Gdańskiej” oraz w 

§1 pkt. 2 zapis będzie brzmiał: „2.Postawienie znaku B 36 i wprowadzenia zakazu zatrzymywania się i postoju na 

ul.Woronicza po prawej stronie od Al. 29 Listopada do ul.Białych Brzóz”. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

  

W dyskusji wzięli udział: radny p.Maciej Kalemba, radna p.Agnieszka Jasiówka, radny p.Rafał Miś, radny p.Daniel 

Wiśniowski, radny p.Stanisław Skrzyński. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr XVII/151/2016 została przyjęta. 

 

Ad.7 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie poprawy działania sygnalizacji świetlnej przy przejściu przez   ul. 

Mogilską – druk nr 170.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Piotr Moskała, radny p.Rafał Miś, radny p.Mateusz Drożdż, przew. p.Aniela 

Pazurkiewicz, radny p.Maciej Kalemba, radny p.Stanisław Skrzyński. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

20 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 1 

Głosów „wstrzymujących się” - 3 

Uchwała nr XVII/152/2016 została przyjęta. 

 

Ad.8 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie ustawienia znaków drogowych przed progami zwalniającymi              

w ciągu ul. Ślicznej  – druk nr 171.   

 



Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział:  radny p.Rafał Miś, radny p.Mateusz Drożdż, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny 

p.Stanisław Skrzyński. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVII/153/2016 została przyjęta. 

 

Ad.9 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Sadzawki w 

Krakowie  – druk nr 172. Wprowadził autopoprawkę w §1 dopisanie „na czerwonym tle”. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVII/154/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.10 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w sprawie  

opinii do wniosku o przedłużenie umowy najmu lokalu socjalnego  – druk nr 173.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVII/155/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.11 

Radny p.Franciszek Kasznik przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia rocznego 

sprawozdania z działalności Zarządu za 2015r.  – druk nr 174. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVII/156/2016 została przyjęta. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz podziękowała członkom Zarządu za dotychczasową współpracę. 

 

 

Ad.12 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

  



Ad.13 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poruszyła temat ŚDM, poinformowała, że planuje zebranie z Komendantem 

Policji, dyr. szkół oraz proboszczami z terenu Dz. III dot. bezpieczeństwa. W dyskusji wzięli udział: radny p.Rafał Miś, 

radny p.Daniel Wiśniowski, radna p.Wanda Zasada. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała o planowanym objeździe dróg i chodników na terenie naszej 

Dzielnicy. 

 

Radny p.Maciej Kalemba poruszył temat upłynnienia ruchu drogowego w Dzielnicy.  

 

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 19.30. 

 

 

Prowadzący obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III 

 

  

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


